MAINTENANCE PRECAUTIONS

WARNING:

o If your motorcycle is overturned or involved in a collision, inspect control levers, cable, brake hoses,
caliper, accessories, and other vital parts for damage. Do not ride the motorcycle if damage impairs
safe operation. Have your Honda dealer inspect the major components, including frame, suspension
and steering parts, for misalignment and damage that you may not be able to detect.

e Stop the engine and support the motorcycle securely on a level surface before performing any mainte-
nance.

o Use new, genuine Honda parts or their equivalent for maintenance and repair. Parts which are not of
equivalent quality may impair the safety of your motorcycle.

PRECAUTIONS D'ENTRETIEN

ATTENTION
Sila machine se renverse ou est accidentée, vérifier |’état des leviers de commande, cébles, flexibles
de frein, étrier, accessoires et autres piéces vitales. Ne pas piloter la machine si des dégats |
compromettent une utilisation sire. Faire contrdler les piéces principales par le concessionnaire ‘
Honda (y compris les piéces du chassis, de la suspension et de la direction) pour qu’il recherche un
éventuel décentrage ou dégat qui n'a pas pu étre détecté.

® Avant d'effectuer un entretien, arréter le moteur et placer la machine sur une surface stable et de
niveau.

® Utiliser des piéces Honda neuves d’origine ou leurs équivalents pour |'entretien et les réparations.
Des piéces qui ne sont pas de qualité équivalente peuvent compromettre la sécurité de la machine.
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